
Referat FAU-møte 04.05.22

Tilstede: Berthe, Marianne (6.trinn), Ioana og Tonje (5.trinn) Kiren, Khadyija (2.trinn), Nasima

(3.trinn), Mihaela (4.trinn), Ellen (7.trinn). Thomas (ass.rektor) fra ledelsen på sak 1.

Sak 1: Informasjon fra ledelsen:

Oppdatering om ansattesituasjonen

Thomas starter som fungerende rektor 1. juni. Bjørn er assisterende rektor fra samme dag.

Det er også nettopp ansatt godt kvalifisert inspektør. Alle pedagoger er også tilsatt slik at staben er

komplett fra 1. august. Informasjon til foresatte går ut i løpet av de kommende ukene. Rektorstillingen

lyses ut i høst.

Sommerklubb for (neste års) 5-7.klasse er under planlegging i uke 31 og 32. Skolen ønsker å gjøre

bruk av noen kjente voksne til dette. Intensjonen er å starte markedsføringen snarest.

17.mai. Elevene har frist til fredag for påmelding. Mulig det blir behov for voksne å følge, forespørsel

kommer til de klassene det gjelder. Det er ny oppløsningsplass for skolen og antakelig rekordmange

barn. Buss er en stor kostnad for skolen (10 000 kr) og hvis det settes opp returbuss vil alle elever

måtte følge bussen tilbake. Planlagt start er 1136- 1216 på Rådhusplassen, men det blir antakelig

forsinkelser. Det ser ut som det blir stor oppslutning om toget med 130 skoler som er ny rekord.

FAU-saker:

17.mai-komiteen ser ut til å ha kontroll på arrangementet.

Obs- Minst 2.kaker og 2 premier (helst litt store til lotteri) må leveres fra hver klasse. Leveres på

skolen. Kaker kan leveres ifb morgenarrangement (kl 0930). Fint om kaker merkes med allergener og

noen tilbyr seg å bake allergivennlig. Ansvar: FAU-repr.

Premie til beste oppmøte!

Komiteen anbefaler å starte planleggingen tidligere neste år for å legge til rette for mer miljøvennlig

arrangement og for samarbeid med skolen f.eks. om dekor. Det bør også diskuteres hvordan vi kan

tjene mer penger på 17.mai.

Planlagt start 1330- frem til kl 1600. Kasserer (Berthe) ber om at de som gjør innkjøp til 17.mai passer

på å levere signerte kvitteringer+ kontonummer og navn så snart som mulig etter gjennomført

arrangement. (Alternativt signere og sende bilde).

Annet: overgang til Lindeberg. Lindeberg var på besøk i 7.klasse foreldremøte. Anbefales å ta dette

møtet tidligere neste år.

EHR


